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Hedef 7500 Yeni İstihdam
Çalışma hayatında Milli Seferberlik 

Düzce'de de başladı. Düzce Ticaret ve 

Sanayi Odasında düzenlenen 

toplantıda işadamlarına büyük görev 

düştüğünü, bu yolda devletin destek 

vereceğini belirten Vali Dağlı, “Biz de 

hep birlikte elimizi taşın altına 

koyuyoruz” dedi.

Cumhurbaşkanı Recep Tayyip 

Erdoğan'ın Şubat ayı başında katıldığı 

Türkiye Ekonomi Şurası'nda özel 

sektörde faaliyet gösteren işverenlerin 

oluşturacakları ilave istihdam için 

destekleneceklerini açıklamıştı. 687 

sayılı KHK ile söz konusu istihdam 

teşviki yayımlanarak yürürlüğe girdi.

Türkiye'nin işsizlik konusunda ekonomik baskı uygulayarak Düzce SGK İl Müdürü Necmi 

ciddi bir dönüşümü yakalaması için direncimizi kırmaya çalıştığını Köroğlu ile İş-Kur İl Müdürü Ferhat 

başlatılan seferberlik için Düzce'de de söyledi. Çakır, tüm bu nedenlerle Acar, teşvik konusunda 

çalışmalar başlatılırken, tüm Cumhurbaşkanı Recep Tayyip bilgilendirmede bulundular.

bireylerin, sivil toplum örgütlerinin, Erdoğan'ın TOBB Ekonomi Şurasında SGK İl Müdürü Necmi Köroğlu, 

kurum ve kuruluşların başlatılan bu seferberliği başlattığını belirterek, İşverenlerin, 31 Aralık 2017 tarihine 

seferberliğe katkılarını sağlamak için özel sektör olarak kendilerine düşen kadar 2016/Aralık ayına ilişkin aylık 

Düzce TSO'da bilgilendirme toplantısı payın en az 1 ek çalışan istihdam prim ve hizmet belgelerindeki 

düzenlendi. etmek olduğunu ifade etti. Çakır; sigortalı sayısına ilave aldıkları her bir 

Düzce Ticaret ve Sanayi Odası'nda "Düzce'de yaklaşık 75.000 sigortalı asgari ücretli sigortalı için bu 

yapılan toplantıya Düzce Valisi Zülkif sayımız var. Biz de Düzce olarak teşvikten yararlanacaklarını, İşverenin 

Dağlı, Düzce TSO Yönetim Kurulu hedefimizi  7.500 ek istihdam olarak çalıştırdığı asgari ücretli sigortalının 

Başkanı Fahri Çakır, Meclis Başkanı belirledik. Herkesin gücü nispetinde net maaşını ödeyeceğini, diğer tüm 

Ertan Taşlı, İŞKUR İl Müdürü Ferhat bu seferberliğe katkı sağlayacağına SGK ve vergi ödemelerinin İŞKUR 

Acar,  SGK İl Müdürü Necmi inanıyorum" dedi. tarafından karşılanacağını bildirdi.

Köroğlu, oda başkanları ve birim Vali Zülkif Dağlı, seferberliğin Köroğlu, işe alınacakların İŞKUR'a 

müdürleri ile çok sayıda işadamı anlamının herkesin elini taşın altına kayıtlı işsiz olmaları gerektiğini 

katıldı. koyması olduğunu söylerken, söyledi ve işe alındıkları tarihten 

Toplantının açılış konuşmasını konsepti farklı olan çalışma hayatında önceki üç aya ilişkin Sosyal Güvenlik 

yapan Düzce TSO Yönetim Kurulu milli seferberlikte, işadamlarının işe Kurumuna verilen aylık prim ve 

Başkanı Fahri Çakır, 15 Temmuz eleman alacağını, devletin de destek hizmet belgelerinde veya muhtasar ve 

darbe girişimin ardından şimdi de vereceğini vurguladı, “Biz de hep prim hizmet beyannamelerinde kayıtlı 

ekonomik savaş verildiğini, birlikte elimizi taşın altına sigortalılar dışında olmaları 

uluslararası bazı unsurların ülkemize koyuyoruz” dedi. gerektiğini belirtti.
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içlerinde vatan, millet sevgisi daha 

ağır basıyor. Bu sebeple araç 

eksiğimizin de giderilmesi bizi 

memnun etti. Az personelle çok iş 

yapıyoruz. Bunun için araç 

parkımızın geniş olması 

gerekiyordu. Ben vatan aşkı ile 

hizmet eden personellerimizi 

kutluyorum” dedi.

Ekomonik olarak zorluyorlar

Düzce Ticaret ve Sanayi Odası 

Yönetim Kurulu Başkanı Fahri 

Çakır ise silahla gerçekleşmeyen 

darbenin ekonomik olarak 

gerçekleştirilmeye çalıştığına 

dikkat çekerek “15 Temmuz'da Düzce Ticaret ve Sanayi Odası azalmış olabilir. Ancak artık 
vatan aşkı ile yanan emniyet Meclis üyeleri aldıkları kararla güveneceğimiz insanlar var. 
güçlerimiz ve vatandaşlarımız Düzce İl Emniyet Müdürlüğü'ne 5 Büyükelçi suikastında da 
darbeye izin vermedi. Bizde adet araç hibe ettiler. Alınan gördüğümüz gibi arkamızda 
elimizden gelen desteği vermek araçların anahtar teslimi törenle durup arkamızdan vuracak 
istiyoruz. 15 Temmuz olmadı, gerçekleştirildi. kişilerden emniyetimizi temizledik. 
şimdilerde ise ekonomik olarak Düzce Ticaret ve Sanayi Odası Bu yüzden bu araç hibesi oldukça 
darbe yapmaya kalkışıyorlar. Meclis üyeleri geçtiğimiz aylarda değerli” dedi.
Ancak bizler bunun da üstesinden aldıkları kararla, Düzce İl Emniyet 
geleceğiz” ifadelerini kullandı.Müdürlüğü'nün hizmetlerinde Az personelle çok iş yapıyoruz

Konuşmaların ardından kullanılmak üzere 5 adet araç Düzce İl Emniyet Müdürü 
araçların alınmasında katkısı olan hibesi için ortak görüşe vardılar. Hüseyin Deniz, personel olarak 
TSO Meclis üyelerine teşekkür Araçların alınmasının ardından sayılarının azaldığına dikkat 
belgesi verildi. Daha sonra Düzce anahtar teslimi için tören çekerek “Bizler son dönemde 
TSO'nun aldığı 5 aracın anahtarları düzenlendi. Törene Düzce Valisi personel sayısı olarak azaldık. 
görevli polis memurlarına teslim Zülkif Dağlı, İl Jandarma Komutanı Ancak mevcutta ki personellerimiz 
edildi.Albay Yılmaz Ödemir, İl Emniyet güveneceğimiz insanlar ve 

Müdürü Hüseyin Deniz, Düzce 

TSO Yönetim Kurulu Başkanı Fahri 

Çakır, Meclis Başkanı Ertan Taşlı, 

Yönetim Kurulu ve Meclis üyeleri 

ile Düzce İl Emniyet Müdürlüğü 

personelleri katıldı.

Devlet-millet iş birliğinin 

göstergesidir

Düzce Valisi Zülkif Dağlı, 

yaptığı konuşmada araç hibesinin 

özellikle son dönemde oldukça 

önemli olduğuna dikkat çekerek 

“Son dönemde devlet, millet iş 

birliğinin en güzel göstergesi oldu. 

Emniyet personelimiz sayı olarak 

Düzce TSO'dan Emniyetine Hibe Araç
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Tekstil Sektörü analiz 

çalışmalarını Düzce Üniversitesi 

Öğr. Gör. Dr. Filiz Dursun, İnşaat 

ve Yapı Malzemeleri Sektörü analiz 

çalışmalarını Düzce Üniversitesi  

Öğr. Gör. Burak Yeşil, Makine ve 

Otomotiv Sektörü analiz 

çalışmalarını Düzce Üniversitesi  

Düzce Ticaret ve Sanayi Odası Taşlı yaptı. Taşlı, daha önce odanın Yrd. Doç. Dr. Serkan Apay, Gıda 

tarafından Düzce Üniversitesi'ne böyle bir çalışmasının olmadığını, Sektörü analiz çalışmalarını Düzce 

yaptırılan 6 ana sektör içeren iş dünyasının önünü görebilmesi Üniversitesi  Öğr. Gör. Murat 

SWOT Analizi çalışmasının tanıtım adına bu çalışmaya büyük önem Tekbaş, Orman Ürünleri Sektörü 

toplantısı Düzce TSO Toplantı verdiklerini söyledi. Yapılan analiz çalışmalarını Düzce 

Salonunda gerçekleştirildi. sektörel analiz ve SWOT analizi Üniversitesi  Yrd. Doç. Dr. H. 

Toplantıya Düzce TSO Meclis çalışmasının Düzce Sanayisine ışık Hüseyin Ciritçioğlu, Cam, Lojistik, 

Başkanı Ertan Taşlı, Yönetim tutmasını beklediklerini belirten İlaç ve Plastik Sektörleri analiz 

Kurulu Başkan Yardımcısı Mehmet Taşlı, bu çalışmada aktif olarak çalışmasını da Düzce Üniversitesi  

Danışmaz, Meclis Başkan görev alan Düzce TSO Yönetim Yrd. Doç. Dr. Ali Etem Gürel yaptı.

Yardımcısı Metin Coşkun, Düzce Kurulu Üyesi Hayati Eğilmez ve Toplantının son kısmında ise 

Üniversitesi Düzce MYO Müdürü Meclis Üyesi Bilal Türkan'a da Düzce Meslek Yüksek Okulu 

Yard. Doç. Dr. Ayhan Şamandar, teşekkür etti. Ertan Taşlı'nın açılış Müdürü Yard. Doç. Dr. Ayhan 

Düzce TSO Meclis Üyeleri, Komite konuşmasının ardından Düzce TSO Şamandar, analiz raporlarının 

Üyeleri ve Düzce Üniversitesi'nden tarafından Düzce Üniversitesi'ne haricinde Düzce ile alakalı olarak 

gelen akademisyenler katıldı. yaptırılan Sektörel Durum Analizi hazırladığı genel bir sunumu ve 

Toplantının açılış konuşmasını ve SWOT Analizi çalışmalarının vizyoner projeleri katılımcılara 

Düzce TSO Meclis Başkanı Ertan sunumlarına geçildi. aktardı.

Düzce TSO SWOT Analizi Tanıtım Toplantısı Gerçekleştirildi

Üniversite-Sanayi İşbirliği Konsorsiyumu Çalışma Ziyareti
Sakarya Üniversitesi Müdürü Neriman Kanbur, Düzce tarihlerinde Almanya'nın Bremen 

koordinatörlüğünde Üniversitesi Dış İlişkiler kentine yapılan ve Odamız Meclis 

yürütülmekte olan, Düzce ve Bolu Koordinatörü Mert Kaleli ve Bolu Başkanı Ertan Taşlı, Yönetim 

Abant İzzet Baysal Üniversitesi, Abant İzzet Baysal Üniversitesi Kurulu Üyemiz Murat Öz ve 

Sakarya ve Bolu Ticaret ve Sanayi Erasmus Projeleri Sorumlusu Meclis Üyemiz Bilal Türkan'ın 

Odası ile birlikte proje iştirakçisi Özlem Yelda Dilmen, odamızı katılmış olduğu çalışma 

olarak Düzce Ticaret ve Sanayi ziyaret ettiler. ziyaretlerinin sonuçları hakkında 

Odası'nın da yer aldığı, öncelikle Ziyarette 10-12 Aralık 2016 da görüşüldü.

Avrupa ve Türkiye'deki 

şirketlerde mühendislik 

fakültelerinde öğrenim gören 

öğrencilerin  karşılıklı staj 

yapabilme  imkanları yaratmayı 

hedefleyen Doğu Marmara 

Üniversite Sanayi İşbirliği 

Konsorsiyumu (DUSK) ile ilgili 

son gelişmeler ve 2017-2018 yılları 

faaliyet planı hakkında bilgi 

vermek üzere, Sakarya 

Üniversitesi Dış İlişkiler Şube 
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Düzce Ticaret ve Sanayi Odası'nın akreditasyon 

belgesi yenilendi.

Türkiye Odalar ve Borsalar Birliği Merkez 

Binasında düzenlenen 12. Dönem Sertifika törenine, 4. 

kez sertifikasını yenilenmeye hak kazanan odamız 

adına Yönetim Kurulu Başkanı Fahri Çakır, Meclis 

Başkanı Ertan Taşlı ve Genel Sekreter Ayten Nursel 

Kocadağ katıldı. Düzce Ticaret ve Sanayi Odası'nın 

sertifikasını TOBB Akreditasyon Kurulu Başkanı 

Halim Mete verdi.

12. Dönem Akreditasyon Sertifika Töreni'nde 

konuşan TOBB Başkanı M. Rifat Hisarcıklıoğlu, 

Türkiye'nin en büyük zenginliğinin girişimci tüccar ve Bugün 5 yıldızlı olan oda ve borsalarımız, hizmet 

sanayiciler olduğunun altını çizerken, yapılan törenle kalitesi anlamında, Londra'daki, Paris'teki, Berlin'deki 

birlikte 26 Oda ve Borsa'nın daha, 5 yıldız kapsamına oda ve borsalar seviyesine ulaşmış durumda. Onlar 

girmeye hak kazandığını söyledi. üyelerine hangi standartta hizmet veriyorsa, bu oda ve 

Ayıca 54 Oda ve Borsanın akreditasyonunu borsalar da, minimum aynı seviyede hizmet veriyorlar. 

yenilendiğini belirten Hisarcıklıoğlu "Oda ve Yani dünya standartlarında çalıştıklarını belgelemiş 

Borsalarımız Proje üretiyorlar, yurtdışına açılıyorlar, oluyorlar” dedi.

reel sektöre işin hakkını vererek kanaat önderi Sertifika töreninde ayrıca Düzce Ticaret Borsası da 

oluyorlar. İşte 5 yıldızın manası da burada gizli. ilk kez Akredite Oda Sertifikası almaya hak kazandı.

tescil işlemlerinde 3 STK'nın 

kendilerine destek verdiğini belirtir 

dokümana ihtiyaç duyduklarını bu 

nedenle de Düzce TSO'dan bu 

desteği beklediklerini ifade ettiler.

Ziyaretten duyduğu 

memnuniyeti dile getiren Düzce 

TSO Meclis Başkanı Ertan Taşlı, her 

zaman Düzce Üniversitesi'nin 

yanında olduklarını, odanın 

üzerine düşen her ne varsa 

yapılacağını belirterek, bu ve 

benzeri projelerde Üniversite-

Sanayi işbirliğinin önemli 

olduğunu söyledi. Taşlı, 19-21 

Ekim 2017 tarihlerinde Düzce Üniversitesi Malzeme ve üniversite Aytin ve Şamandar, 19-
düzenlenmesi planlanan  4. Malzeme İşleme Teknolojileri 21 Ekim 2017 tarihlerinde Düzce 
Uluslararası Mobilya ve Bölüm Başkanı Yrd. Doç. Dr. Ayhan Üniversitesi Düzce MYO 
Dekorasyon Kongresi'ne, Aytin ve Düzce Meslek Yüksek tarafından düzenlenmesi planlanan 
odamızdaki Orman Ürünleri Okulu Müdürü Doç. Dr. Ayhan 4. Uluslararası Mobilya ve 
grubundaki firmalarımızın da en Şamandar odamızı ziyaret etti. Dekorasyon Kongresi'nin tanıtım 
üst düzeyde katkıda bulunmasını Ziyarette Düzce TSO Meclis ve içeriklerinde kullanılmak üzere 
umduğunu da sözlerine ekledi.Başkanı Ertan Taşlı ile görüşen alınması planlanan alan adının 

Akreditasyon Belgemiz Yenilendi

Düzce Üniversitesi Odamızı ziyaret etti
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Düzce'de faaliyet gösteren Girişimci İşadamları 

Derneği (Giader) Yönetim Kurulu Üyeleri odamızı 

ziyaret etti.

Dernek Başkanı İhsan Serdar Demirbilek, Başkan 

Yardımcısı Mustafa Yiğit, Üyeler Zekeriya Zengin, 

Şahin Üzüm, Ömer Özcan ve Ömer Demirtaş, Düzce 

TSO Meclis Başkanı Ertan Taşlı'yı makamında ziyaret 

etti.

Derneğin faaliyetleri ve amaçları hakkında Düzce 

TSO Meclis Başkanı Ertan Taşlı'ya bilgiler veren Giader 

yönetimi, yapılacak olan faaliyetlerde odanın 

desteklerini beklediklerini söylediler.

Ülkemizin girişimcilik alanında üstün bir ülke 

olduğunu belirten Düzce TSO Meclis Başkanı Ertan Taşlı, birliktelikle birçok sorunun aşılabileceğini ve bu 

birliktelik sayesinde yeni ticaret alanlarının da açılabileceğini ifade etti. Taşlı, Giader yönetimine yapacakları 

çalışmalarda başarılar diledi.

MÜSİAD Düzce Şubesi'nin yeni Yönetim Kurulu Başkanı İsa Şengüloğlu, Başkan Yardımcıları Yakup 

Demircan, Serkan Verep ve Nurullah Veli, Yönetim Kurulu Üyeleri Murat Taştepe, Aziz Öz ve Vefa 

Pehlivan odamızı ziyaret etti.

Ziyarette Düzce TSO Yönetim Kurulu Başkanı Fahri Çakır, Başkan Yardımcısı Abdülkadir 

Albayrakoğlu, Yönetim Kurulu Üyeleri Ekrem Gökçe, Hayati Eğilmez ve Murat Saydam hazır bulundular.

Yenilenen yönetim kurulu ile beraber ziyaretlere devam ettiklerini söyleyen MÜSİAD Düzce Şube 

Başkanı İsa Şengüloğlu, bu kapsamda ilin en önemli STK'larından biri olan Düzce TSO'yu da ziyaret etmek 

istediklerini söyledi. Şengüloğlu, Sivil Toplum Kuruluşlarının ticarette önemli rolleri olduğunu da 

sözlerine ekledi.

Ziyaretten duyduğu memnuniyeti dile getiren Düzce TSO Yönetim Kurulu Başkanı Fahri Çakır, yeni 

MÜSİAD yönetimine başarılar diledi.

Giader Odamızı ziyaret etti

MÜSİAD Düzce Şubesi Odamızı Ziyaret Etti
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Üyelerimizden Özdilek AVM düzenlenen törenle hizmete açıldı.

Açılışa, Bilim Sanayi ve Teknoloji Bakanı Faruk Özlü, Vali Zülkif Dağlı, AK 

Parti Düzce Milletvekilleri Fevai Arslan, Ayşe Keşir, Düzce TSO Yönetim 

Kurulu Başkanı Fahri Çakır, Başkan Yardımcısı Mehmet Danışmaz, MÜSİAD 

Düzce Şube Başkanı İsa Şengüloğlu, AK Parti Düzce İl başkanı Hikmet Keskin, 

firma yöneticileri ile çok sayıda davetli katıldı

Düzce Ticaret ve Sanayi Odası Başkanı Fahri Çakır, yatırımın sadece bir 

alışveriş merkezi ile sınırlı kalmayarak bir yaşam alanı olarak oluşturulduğuna 

dikkat çekti. Çakır, Özdilek'in yaptığı yatırımı 'cesaret işi' şeklinde nitelendirdi.

Özdilek Yönetim Kurulu Başkanı Hüseyin Özdilek Bakan Faruk Özlü ve 

Düzce milletvekillerinin açılışı onurlandırmasından duyduğu memnuniyeti 

dile getirerek, istihdama verdikleri önem üzerinde durdu. Özdilek, “İstihdam 

yapacağız, Üreteceğiz, Gayri Safi Milli Hasılayı artıracağız. Türkiye'nin 

bekasını artıracağız”diye ifade etti.

Törenin açılış konuşmasını yapan Özdilek Yönetim Kurulu Başkan Vekili 

Emir Murat Özdilek  firma hakkında bilgiler verdikten sonra, Türkiye'de ve 

Avrupa'da lider konumda olduklarını Dünyada  ise ilk 500 şirket arasında yer 

aldıklarını paylaştı. “23 yıldır, Türkiye'nin ilk 500 şirketi arasında yer alıyoruz. 

Türkiye'de 14.AVM'mizi açtık. Koşulsuz müşteri memnuniyeti için tam bir 

hizmet ordusuyuz. 40'ı aşkın büyük markası olan büyük bir aileyiz. 2016'da 53 

milyon ziyaretçi ağırladık.2017 yılında hedefimiz, 75 milyon ziyaretçi 

ağırlamak. Düzce'ye toplam 43 milyon TL yatırım yaptık.”

Açılış konuşmalarının ardından İl Müftüsü Selami Emen'in duasıyla birlikte 

protokol üyeleri Düzce'nin 2. büyük alışveriş merkezinin açılış kurdelesini 

kesti. Açılışın ardından protokol üyeleri ve misafirler, alışveriş merkezini 

gezdi.

Ak Parti Düzce İl 

Başkanı Hikmet Keskin, 

Merkez İlçe Başkanı Hakan 

Kuşçuoğlu ve bazı Yönetim 

Kurulu Üyeleri odamızı 

ziyaret etti.

Ziyarette Düzce TSO 

Yönetim Kurulu Başkanı 

Fahri Çakır, Yönetim 

Kurulu Üyeleri Hasan 

Aktürk ve Hayati Eğilmez 

hazır bulundu.

16 Nisan 2017 tarihinde 

gerçekleştirilecek olan 

Anayasa Değişikliği 

Referandumu öncesinde 

kamuoyunu bilgilendirmek 

amacıyla çalışmalara 

başladıklarını söyleyen Ak 

Parti Düzce İl Başkanı 

Hikmet Keskin, Düzce'nin 

en büyük Sivil Toplum  

Kuruluşu olan Düzce 

Ticaret ve Sanayi Odası'nı 

çok önemsediklerini ve bu 

nedenle kurumu da ziyaret 

etmek istediklerini ifade 

etti. Düzce Ticaret ve 

Sanayi Odası Yönetim 

Kurulu Başkanı Fahri 

Çakır, ziyaretten duyduğu 

memnuniyeti dile getirerek, 

referandum çalışmalarında 

kendilerine başarılar diledi.

Özdilek Düzce AVM Hizmete Açıldı
Ak Parti İl Yönetimi 
Odamızı ziyaret etti
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Düzce Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. Nigar Demircan Çakar, Global 

Girişimcilik Haftası Etkinlikleri kapsamında TOBB Düzce Genç 

Girişimciler Kurulu ile Düzce Ticaret ve Sanayi Odası'nda bir araya geldi.

Düzce Ticaret ve Sanayi Odası koordinatörlüğünde faaliyet gösteren 

TOBB Düzce Genç Girişimciler Kurulu'nun organize ettiği toplantıya 

Düzce Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. Nigar Demircan Çakar,  Düzce TSO 

Yönetim Kurulu Başkanı Fahri Çakır, Meclis Başkanı Ertan Taşlı, TOBB 

Düzce İl Genç Girişimciler Kurulu Başkanı Cemal Aksan, Genç 

Girişimciler Kurulu üyeleri ile çok sayıda öğrenci katıldı.

Toplantının açılış konuşmasını Düzce TSO Yönetim Kurulu Başkanı 

Fahri Çakır yaparken, Meclis Başkanı Ertan Taşlı da girişimcilere kısa bir 

konuşma yaptı.

Açılış konuşmalarının ardından kürsüye çıkan Düzce Üniversitesi 

Rektörü Prof. Dr. Nigar Demircan Çakar, genç girişimci ve girişimci 

adaylarından gelen sorulara net cevaplar verdi. Verimli geçen toplantının 

ardından Düzce TSO Yönetim Kurulu Başkanı Fahri Çakır ve Meclis 

Başkanı Ertan Taşlı, Düzce Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. Nigar Demircan 

Çakar'a plaket takdim etti. Toplantı toplu hatıra fotoğrafı çekimiyle sona 

erdi

Ekonomi Bakanlığı, İstanbul 

İhracatçı Birlikleri Genel Sekreterliği, 

Türkiye Odalar ve Borsalar Birliği ile 

Düzce Ticaret ve Sanayi Odası 

işbirliğiyle düzenlenen Dış Ticaret 

Bilgilendirme Semineri tamamlandı.

Harici İşletme Rejimi, İhracata ait 

esaslar, Eximbank İhracat 

Finansmanı, İhracata yönelik devlet 

yardımları, Mevcut Destekler, 

Markalaşma ve Ar-Ge destekleri 

konularının ele alındığı seminere 

Düzce TSO Yönetim Kurulu Başkanı 

Fahri Çakır da katıldı. Seminerin 

açılış konuşmasını yapan Çakır, 

ülkemizin 2023 vizyonundaki en 

önemli kalemlerden birinin ihracat 

rakamları olduğuna işaret ederek 

devlet ve sanayici işbirliğiyle bu 

hedefe emin adımlarla ilerlendiğini 

ifade etti. Seminer yapılan 

sunumların ardından sona erdi.

Düzce Ticaret ve Sanayi Odası 

personeline yönelik olarak düzenlenen 

Kurum Kültürü ve Aidiyet eğitimi 

tamamlandı.

Oda personelinin tamamının katıldığı 

eğitimi ABİGEM A.Ş eğitmenlerinden Ayşe 

Demirbaş verdi. Kurum kültürünün 

gelişmesi ve kuruma olan aidiyet bağının 

güçlenmesi için yapılması gereken 

çalışmaları oda personeline aktaran 

Demirbaş, bireysel ve ekip çalışmaları 

yaparak eğitimi tamamladı.

Düzce Üniversitesi Rektörü Genç Girişimcilere Konuk Oldu

Dış Ticaret Eğitimi 
Tamamlandı

Kurum Kültürü ve Aidiyet Eğitimi 
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Üyelerimizden Saf Holland Otomotiv Sanayi düzenlenen törenle hizmete açıldı.

Açılış törenine; Ak Parti Düzce Milletvekili Ayşe Keşir, Vali Yardımcısı Hasan Bağcı, Düzce TSO Yönetim Kurulu 

Başkanı Fahri Çakır, Meclis Başkanı Ertan Taşlı, Yönetim Kurulu Üyesi Murat Öz, Meclis Üyesi Orhan Yılmaz, İlçe 

Belediye Başkanları, STK Temsilcileri, Firma yetkilileri ile çok sayıda davetli katıldı.

Tören, Saf Holland Türkiye Genel Müdürü Bilal Azizoğlu'nun açılış konuşmasıyla başladı. Azizoğlu, otomotiv yan 

sanayinde Düzce'nin önemli bir nokta olduğunu belirterek, yatırımı Düzce'de yapmış olmaktan dolayı hayli memnun 

olduklarını, Düzce'de önemli başarılara imza atmayı hedeflediklerini söyledi.

Açılışta söz alan Düzce TSO Yönetim Kurulu Başkanı Fahri Çakır, yabancı sermayeli yatırımların ülkemizin 

kalkınmasında ve gelişmesinde önemli rol oynadığına işaret ederek, benzer yatırımların hızla artmasını 

hedeflediklerini ifade etti. Devlet kademelerinin yatırımcının önünü açmak adına önemli çalışmaları olduğunu 

söyleyen Çakır, bu önemli yatırımı Düzce'ye kazandıran SAF Holland firması yetkililerine teşekkür etti.

Saf Holland Otomotiv Sanayi, konuşmaların ardından kesilen kurdele ile hizmete açıldı.

Saf Holland Hizmete Açıldı
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